
Datum
Tijdstip
Locatie
Aanwezig

Afwezig

Extra aanwezig

26 juni 2023
19.30 uur
Raadzaal
M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), W. Vonk (CDA), L. Dignum (JESS Lokaal), 
M.C.M. Mulder-Keij (Seniorenpartij Schagen), A.M. Ligthart (VVD), V.C. van Vuuren 
(PvdA), W. Rijnders (SP), F.N.J. Jansen (D66), L.A.J. Riteco (GroenLinks), H.P. Bredewold
(Wens4U), G.E.P. Meijer (griffier), R.W. Meinema (griffie verslaglegging).

 -

J.C. Wiskerke en J. Luten (SchagenPlus) 

1. Mededelingen
Voorzitter:
- Geeft een terugkoppeling over het verloop van de kermis. De kermis is in goede 

orde verlopen.
- Vraagt aandacht voor de informatieavond over veiligheid op 3 juli a.s.. 

Deelnemers  moeten zich aanmelden voor deze avond, daarover is een mail 
verzonden.

Griffier:
- Mw. Bart (GroenLinks) en dhr. Van de Wateringen (Seniorenpartij Schagen) zijn 

gestopt als steunfractielid.
- De vorming van het projectteam vanuit de organisatie vraagt meer tijd. G1000 

gaat na het zomerreces de brieven verzenden en kick-off meeting houden.
- Mw. Van Musscher vraagt of er belangstelling voor een bezoek aan de 

buitendienst. Het presidium gaat hiermee akkoord. De griffie plant een moment 
in. 

2. Verslag van de vergadering d.d. 25 april 2023
Dhr. Dignum vraagt opheldering over dat hij in de eerste termijn van vergaderingen 
reageert op inbreng van eerdere sprekers. Hij geeft aan zich hier niet bewust van te 
zijn. 
Over het mogen reageren op eerdere sprekers en het plegen van interrupties tijdens 
de eerste termijn worden standpunten uitgewisseld. Dhr. Meijer geeft aan dat 
wanneer het presidium de spreekregels wil wijzigen het reglement van orde moet 
worden aangepast.

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Openstaande toezeggingen
Er zijn geen opmerkingen.

4. Evaluatie raad 9 mei, Oordeelsvormende vergadering 20 juni, BV 
Betaalbouw bouwen (15/5), infoavond Woningbouwprogramma (15/5), 
infoavond Omgevingsplan (30/5), infoavond Muggenburg Zuid (30/5), 
infoavond kunst en cultuurbeleid (31/5), RRN (1/6) en infoavond kadernota 
(15 juni)

Raadsvergadering 9 mei
Dhr. Riteco vond de opmerking van mw. Bredewold dat hij ‘zuur’ was niet gepast. 
Dhr. Riteco wil het gesprek voeren op de inhoud. Mw. Bredewold licht haar kijk op de 
betreffende opmerkingen toe en biedt haar excuses aan.
De voorzitter vraagt een ieder bewust te zijn op het woord gebruik en daarop te 
reflecteren.

Mw. Ligthart spreekt zich uit over het amendement van het CDA over de Jozef 
Israëlstraat. Er was te lang onduidelijkheid of het CDA het amendement zou steunen. 
Dhr. Vonk licht de totstandkoming en de gang van zaken rond het amendement toe. 
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Dhr. Jansen geeft aan dat er raadsvoorstellen naar de raad gaan die nog niet rijp zijn 
voor besluitvorming. Het dringende verzoek is om raadsvoorstellen volledig aan te 
leveren.  

Oordeelsvormende vergadering 20 juni
Mw. Bredewold geeft aan dat de regel is dat insprekers hun inbreng niet mogen 
herhalen. Daarentegen ziet zij dat raadsleden dat wel doen. Dhr. Jansen geeft aan dat
als een onderwerp een bespreekstuk is raadsleden hun inbreng nog een keer mogen 
herhalen. 

Dhr. Kröger deed het goed als voorzitter van de oordeelsvormende vergadering. 

Dhr. Jansen verwacht bevestiging van de provincie aangaande het agendapunt 
bestemmingsplan Corfwater, anders moet het van de agenda. Tevens ging de 
wethouder onvoldoende in op de vragen over de dossiers Corfwater en USP Ooms.

Beeldvormende avond Betaalbaar bouwen 15 mei
Mw. Ligthart geeft aan dat zij twee commerciële partijen teveel vond, één was 
voldoende geweest. Zij had liever een presentatie van een onafhankelijke partij 
gehad. 
Dhr. Riteco is positief over de avond, het was goed van opzet. 
Mw. Bredewold vond het fijn om de verhalen van de CPO’s te horen. Verder sluit zij 
zich aan bij de inbreng van mw. Ligthart.
Dhr. Rijnders vond de presentatie van De Nijs geen goed idee, dit in verband met de 
relatie met de wethouder.
Mw. Van Vuuren vond de presentaties erg interessant en informatief. Compliment 
voor de presentatie van de ambtenaar.  
Dhr. Dignum geeft aan dat een beeldvormende avond de raad breed moet 
informeren over een bepaald onderwerp. Daarom moet een onderwerp vanuit 
verschillende invalshoeken worden benaderd. 

Mw. Mulder-Keij vraagt naar de antwoorden op hun vragen over de residuele 
grondwaarden. De antwoorden zijn reeds met de raad gedeeld. 

Informatieavond omgevingsplan 30 mei
Was een goede avond.

Informatieavond Muggenburg Zuid 30 mei
Dhr. Dignum geeft aan dat wethouders meer hun rol moeten pakken. Politieke vragen
moeten door de wethouder worden beantwoord. De raadsleden moeten geen politiek 
bedrijven richting ambtenaren. Informatieavonden zijn niet-politiek. 

Informatieavond kunst en cultuurbeleid 31 mei
Dhr. Jansen, mw. Mulder-Keij, mw. Ligthart en dhr. Rijnders gaven aan dat zij 
ontevreden  zijn over de avond. De avond voldeed niet aan het verwachtingspatroon 
en voegde weinig toe.

Mw. Bredewold gaf aan dat de ambtenaar alleen de coalitiepartijen heeft benaderd, 
hierdoor is tussen de coalitie- en oppositiepartijen een ongelijke informatiepositie 
ontstaan.  

De voorzitter gaat bovenstaande punten opnemen met de portefeuillehouder met het
verzoek dit proces met de klankbord te bespreken.   

Regionale Raadscommissie Noordkop 1 juni
Dhr. Vonk geeft aan dat er onduidelijkheid is over de uitgebrachte RRN-adviezen, de 
oorzaak zal bij de uiteenlopende verschillende collegeadviezen. De voorzitter geeft 
aan dat het de voorkeur heeft dat de colleges gezamenlijk één RRN-advies geven. 

Informatieavond kadernota  15 juni
 In het vervolg willen de leden van het presidium eerst een plenair gedeelte gevolgd 

door deelsessie per domein. 
Dhr. Riteco geeft aan dat er behoefte is aan een cursus over de P&C-cyclus en uitleg 
over de inhoud van de verschillende producten.
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5. Opstellen conceptagenda raad 11 en 13 juli 2023
Dhr. Jansen geeft aan dat op de website en in het weekbericht staat de raad op 11 juli
begint om 19:30 in plaats van 17:00 uur. De griffie pakt dit punt op.

Er is besloten om de agenda’s van 11 en 13 juli samen te voegen. 
Het bestemmingsplan Gemeentewerf Schagerbrug gaat naar de hamerstukken.
Insprekers voor Corfwater wordt verzocht om vanaf 21.00 uur aanwezig te zijn en het 
wordt uiterlijk 21.30 uur behandeld.

6. Concept raadsvoorstel benoeming leden en voorzitter Rekenkamer
 Het presidium gaat akkoord met aangebrachte wijzigingen in de Verordening 

gemeentelijke rekenkamer Schagen. In de verordening wordt opgenomen dat de 
leden van de rekenkamer reis- en verblijfskosten kunnen declareren. Tevens is 
toegevoegd dat de leden een VOG moeten overhandigen. Het vaststellen van de 
verordening komt als hamerstuk op de agenda. 

7a. Verzoek Beeldvormende vergadering Klimaat
Mw. Bredewold wil klimaatwetenschapper Bart Verheggen uitnodigingen. Hij kan 
kennis delen over klimatologische aspecten die relevant voor het ontwikkelingen van 
beleid en bij het maken van beleidskeuzes. Dit moet wel toegespitst zijn op het 
gemeentelijk niveau. Dit is een interessant onderwerp, het voorstel is om de 
uitnodiging breed uit te zetten, bij de raad, ambtenaren, college, belangen 
organisaties, etc..

7b Voorstel om samen op te trekken als gemeenteraad inzake klimaat
Mw. Van Vuuren wil graag dat de raad gezamenlijk optrekt door samen op 
werkbezoek te gaan. Deze werkbezoeken kunnen op veel onderwerpen betrekking 
hebben, Het onderwerp van het eerst werkbezoek is klimaat. Het werkbezoek is op 1 
september aan de grondstoffenfabriek in Geestmerambacht.
  
Het idee is om ieder kwartaal een werkbezoek te organiseren. Ideeën kunnen bij de 
griffie gemeld worden. De voorstellen worden in de agendacommissie behandeld.

Mw. Mulder-Keij stelt voor om de Pro bedrijven te bezoeken. De griffie gaat dit 
inplannen.

8. Inspreken
Het presidium gaat akkoord met de voorgestelde reacties richting dhr. Van der Poel 
en Teerink. De griffie stuurt de reactie naar beide heren. 

De inspreektijd blijft vijf minuten. Om te voorkomen dat insprekers te veel uitlopen 
wordt drie minuten aangehouden, er bestaat dan de mogelijkheid om twee minuten 
uit te lopen.  

9. Initiatiefvoorstel JessLokaal participatie
Een werkgroep van vier raadsleden gaat ervaringen ophalen bij de gemeente 
Hilversum. Deelnemers aan de werkgroep zijn dhr. Streefkerk, dhr. Rijnders en 
iemand van de PvdA en CDA fracties.  

10. Rondvraag
Dhr. Dignum vraagt om een besloten bijeenkomst om geïnformeerd te worden over 
Park De Horn. De voorzitter zegt dit toe.
Dhr. Rijnders geeft aan dat het minimabeleid van de agenda is gehaald. In het 
Schager Nieuwsblad staan wel advertenties van Schagen waarin met termen van het 
nieuwe beleid wordt gesproken.
Mw. Bredewold geeft aan dat er in de sloten in de Waldervaart veel dode vissen 
drijven. Dit komt door zuurstof te kort in het water. Het slotensysteem van de 
Waldervaart is een gesloten systeem en moet worden aangesloten op open water. De
voorzitter neemt dit punt mee naar ph. heddes.

11. Sluiting

Griffier,                     De voorzitter,

De heer G.E.P. Meijer           Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen
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